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9. maj 2018 
 

Referat fra afdelingsmøde den 8. maj 2018 
 

 
Deltager: Henrik, Nita, Birte, Kasper, Maja, Jan og Annette 
 
 
 
1. Velkomst. 

Lige da mødet skulle til, at starte blev bestyrelsen ringet op, og fik at vide at de Bulgarer, som i den 
seneste tid har hærget vores containergård var på spil igen. Hele bestyrelsen gik op og Henrik fik 
frataget dem deres nøgle, som de låser sig ind med. Herefter blev politiet tilkaldt og tog sig af dem. 
Dejligt, at afd. 10 nu har fået nøglen, som overdrages til Kim. 

 
 
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 10/4-2018. 

Referatet blev godkendt. 

 

3. Info vedr. ekstraordinært repræsentantskabsmøde den 11. april 2018 

På repræsentantskabsmødet blev det enstemmigt besluttet, at regnskabsperioden ændres til 1/7-30/6. 

Indeværende regnskabsår forlænges derfor med 2 måneder til 30/6-18. 

 

4. Info vedr. Yousee. 

Lejerbo har kontaktet Yousee, og påpeget, at det lignede kontraktbrud, at man endnu ikke havde 

startet ombygningen af vores antenneanlæg. Dette fik hurtig Yousee til at gå i gang, men i stedet for at 

ombygge vores eksisterende anlæg, installerer man nu et helt nyt. Stikkene i de enkelte lejligheder får 

nye placeringer. Forventet ibrugtagning senest 30/6-18. 

 

5. Fuld ansættelse af Gitte i afd. 10. (det er organisationens afgørelse). 

Kim vil gerne ansætte Gitte på fuld tid. De andre afdelinger kan så købe Gitte´s tid af afd 10. 

Bestyrelsen tilsluttede sig dette og beder organisationsbestyrelsen at godkende det. 

 

6. Afdelingsmøde 2018. 
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a. For at nå, at få regnskaberne færdige (se punkt 3 forlænget regnskabsperiode) flyttes 

afdelingsmødet til den 8. oktober. Nita booker datoen om hos Medborgerhuset. 

 

Resten af punkt 6 rykkes til afdelingsbestyrelsesmødet i august. (indkaldelse til afdelingsmøde skal 

ud senest 7/9-18) 

 

7. Bestyrelsens og Gildesalen regnskab. 

Nita meddeler vores revisorer, at regnskabsperioden er ændret. Resten af punkt 7 udskydes til 

afdelingsbestyrelsesmødet i august. 

 

8. Eventuelt. 

Kim, Henrik og Henrik (Driftchef) går på markvandring den 9/5-18. De vil komme rundt fysisk i hele 

afdelingen og kigge på bygninger og arealer. 

 

Henrik er i gang med, at opdatere vores hjemmeside med husorden og referater. 

 

Næstemøde afholdes den 12/6-2018. 

Julefrokost for driftspersonale og bestyrelse afholdes 14/12-18. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


